

*Appearing:* The Honourable Alastair Gillespie, Minister of Energy, Mines and Resources.

*Witnesses: From the Atomic Energy Control Board:* Dr. A. Prince, President; Mr. P. Hamel, Director General and Mr. J. McManus, Director.

The Order of Reference dated, Wednesday, November 8, 1978, being read as follows:

*ORDERED*,—That Votes 5a, 20a, 25a and 45a relating to the Department of Public Works; and Votes 5a, 6a, 10a, L26a, 35a, 40a, 45a and 80a relating to the Department of Energy, Mines and Resources, for the fiscal year ending March 31, 1979, be referred to the Standing Committee on National Resources and Public Works.

The Chairman called Vote 45a under ENERGY, MINES AND RESOURCES.

The Minister made a statement and, with the witnesses, answered questions.

At 5:29 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Comparait:* L'honorable Alastair Gillespie, ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources.

*Témoins: De la Commission de contrôle de l'énergie atomique:* M. A. Prince, président; M. P. Hamel, directeur général, et M. J. McManus, directeur.

Lecture est faite de l'ordre de renvoi suivant du mercredi 8 novembre 1978:

*IL EST ORDONNÉ*,—Que les crédits 5a, 20a, 25a et 45a, Travaux publics et les crédits 5a, 6a, 10a, L26a, 35a, 40a, 45a et 80a, Énergie, Mines et Ressources, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1979, soient renvoyés au Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

Le président met en délibération le Crédit 45a sous la rubrique ÉNERGIE, MINES ET RESSOURCES.

Le ministre fait une déclaration puis, avec les témoins, répond aux questions.

A 17 h 29, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

David Cook

*Clerk of the Committee*